

Vineyard | Wine

Špalek Winery is a family-owned winery located in the Czech sub-region of Znojmo. It was founded in 1970 by František Špalek who remains engaged in the winery working with his two sons, Petr and Marek.

The family has 12 hectares of grapes under cultivated. The winery is certified Organic.

This orange wine is a cuvée of Pinot Gris and Gewurztraminer. It is the first wine released under Spalek's new natural wine product line, with five additional wines to be released early in 2023.

Tasting Notes | Pairing Suggestions

- The colour is dark amber, rose colour
- The aroma is spicy and sweet
- The taste is very rich, strongly spicy, dry to bitter with tones of candied fruit
- Pairs well with spicy foods, Asian or Moroccan cuisine or BTG
- Serving Temperature: 8-12°C

Analytics

- Residual Sugar: 0.0 g/L
- Acids: 4.8
- Alcohol: 12.5%



Špalek Winery Rust 2022

Vignoble | Vin

La cave Špalek est une cave familiale située dans la sous-région tchèque de Znojmo. Elle a été fondée en 1970 par František Špalek, qui reste engagé dans la cave en travaillant avec ses deux fils, Petr et Marek.

La famille cultive 12 hectares de vignes. La cave est certifiée biologique.

Ce vin orange est un assemblage de Pinot Gris et de Gewurztraminer. C'est le premier vin lancé sous la nouvelle gamme de vins naturels de Špalek, avec cinq autres vins qui seront lancés début 2023.

Notes de dégustation | Suggestions d'accords

- La couleur est ambrée foncée, couleur rose
- L'arôme est épicé et sucré
- Le goût est très riche, fortement épicé, sec à amer avec des nuances de fruits confits
- Se marie bien avec des plats épicés, une cuisine asiatique ou marocaine ou BTG
- Température de service : 8-12°C

Analyse

- Sucre résiduel : 0,0 g/L
- Acides : 4,8
- Alcool : 12,5 %

